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Betreft Opmerkingen aangaande Memo Afvalbeleid.

Geachte raadsleden,

Tijdens de commissievergadering Samenleving op 18 januari jl. kreeg ik te horen dat er nog
een Memo was rondgestuurd naar de gemeenteraad.
Uiteraard heb ik deze Memo ook even gedownload.

Graag wil ik u voor de raadsvergadering van 1 februari, waar het afvalbeleid op de agenda
staat, nog de volgende overpeinzingen meegeven.

De wethouder stelde woensdagavond ( en dit staat ook te lezen in de Memo) dat er voor
burgers die gebruik maken van incontinentiemateriaal een extra grijze restafval container
beschikbaar zal komen ( op medische gronden).
Ik blijf dan van mening dat de privacy van de burger op straat komt te staan. Ten eerste moet
de burger al kenbaar maken aan de gemeente dat zij op medische gronden deze extra
container nodig hebben. Ik ben van mening dat het de wethouder niks aangaat of ik mijn
ontlasting niet kan ophouden. Dat zijn medische zaken die ik niet hoef te delen met de
gemeente. Ik vraag de wethouder toch ook niet hoe vaak deze naar het toilet gaat?
Maar ook in de buurt is meteen zichtbaar welke buurman/buurvrouw met een luier rondloopt.
Ik zou dat verre van prettig vinden. Mensen hebben recht op hun privacy.
En hoe staat dit met verbandmateriaal? Ik ken mensen die last hebben van open wonden. Deze
worden dagelijks verzorgt. Al dit verbandmateriaal gaat in de grijze kliko. Is er voor deze
mensen ook over een oplossing nagedacht? Want ook dit materiaal kun je niet 4 weken laten
"sudderen" in de zon.



Dan wil ik het nog hebben over de oplossing zoals deze staat omschreven in de Memo
wanneer mensen toch besluiten om niet die extra container te wensen.
Deze burgers kunnen dan een pasje krijgen voor een ondergrondse container bij een
appartementencomplex in hun omgeving.
Ik garandeer u dat heel veel mensen liever dat pasje hebben dan een extra kliko. Hoe gaat u
dit dan regelen? Mensen zullen al hun afval in zaken stoppen en dumpen deze vervolgens in
de ondergrondse containers. Dan heb je ten eerste een slechtere scheiding van je afval, want
alles gaat dan in dezelfde zak. Enje gaat klachten krijgen van de bewoners van deze
appartementen. Zij zullen namelijk steeds vaker te maken krijgen met een overvolle
ondergrondse container. Hoe denkt u dat appartement bewoners het zullen vinden wanneer zij
met hun zak bij de container komen en merken dat deze tot aan de rand gevuld is door mensen
uit de omgeving. En verwacht u dan dat zij hun zak weer mee zullen nemen naar boven? Nee
dus. Je zal steeds meer zakken rondom deze ondergrondse containers vinden. Katten gaan
eraan lopen trekken, zakken gaan stuk ... zwerfvuil en ongedierte zal het gevolg zijn.
Kortom ... slecht plan, niet goed overdacht.

Nogmaals wil ik benadrukken dat u eerst betere proeven moet uitvoeren en meer in gesprek
moet gaan met de inwoners van de gemeente. Pas dan kun je met een goed doordacht plan
komen.

H.J. de Fluiter
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Geachte heer Vogelaar,

Op 13 januari 2017 is uw brief, waarin u een aantal vragen maakt over het afvalbeleid
ontvangen.

Uw brief is gericht aan de gemeenteraad en staat op de lijst van ingekomen stukken
voor de raadsvergadering van 1 februari 2017.

Deze lijst van ingekomen stukken wordt op de website van de gémeente geplaatst. Ook
uw brief wordt integraal op de website van de gemeente geplaatst.

De inhoud van uw brief gaat over het dagelijks bestuur van de gemeente; dit wordt uit-
geoefend door het college van burgemeester en wethouders. Daarom heb ik voorge-
steld Qat het college uw brief zal behandelen en beantwoorden.

Een afschrift van de brief heb ik alvast naar de behandelende afdeling gezonden om
een concept-antwoord voor te bereiden. Na de raadsvergadering krijgt u van het college
van burgemeester en wethouders antwoord op uw brief. Deze antwoordbrief gaat ook
ter kennisname naar de gemeenteraad.

Als de gemeenteraad niet besluit zoals voorgesteld, krijgt u hiervan zo spoedig mogelijk
bericht.

Ik ga ervan uit dat deze informatie voor u voldoende is. Als u nog vragen heeft kunt u
contact met mij opnemen, telefoon (0342) 495 299.




